
Interpellation 
Ställs till Richard Fallqvist, Ordförande Barn & Utbildningsnämnden. 
 

Bakgrund. 

Den 16 juni ställde Bo Molander (S) ett nämndinitiativ om att genomföra en förstudie för att erbjuda 
fler, upp till 45 barn på Bofinkens förskola i Medåker genom förhyrning av annan tillgänglig lokal, 
Tåbygläntan. 

Barn & Utbildningsnämnden beslutade att inte gå vidare med nämndinitiativet. Nämnden beslutade 
att efter ett yrkande av Richard Fallqvist föra en dialog med fastighetsägaren om att utöka förskolan 
inom befintliga lokaler. 
 
Vi har efter det ställt frågan i BUN, men endast fått svaret att fastighetsägaren inte svarat på frågan. 

Då Medåker är en ort som genom stort engagemang avser att bland annat bygga fler bostäder och 
kalkylerar med en inflyttning till orten ser jag det som viktigt att det finns en förskola som kan 
erbjuda platser för de barn som bor på orten. 
 
Interpellation. 
Richard Fallqvist. Jag skulle vilja ha en redogörelse hur arbetet med att genom förvaltningen 
tillsammans med fastighetsägaren utreda möjligheterna till att kunna erbjuda fler barn förskoleplats 
inom befintliga lokaler? 

 

Bo Molander (S) 

Arboga den 2023-01-24 


